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W odpowiedzi na interpelację nr 6/2025 z dnia 23 kwietnia 2025 r., dotyczącą 

możliwości włączenia bezpłatnych powiatowych linii autobusowych (7 P, 8 P, 9 P i 10 P) do 

mobilnych systemów informacji pasażerskiej, informuję, iż istnieje możliwość integracji linii z 

popularnymi aplikacjami takimi jak: JakDojade.pl, MyBus Online czy KiedyPrzyjedzie.pl. 

Temat ten był już wcześniej przedmiotem wewnętrznych analiz Organizatora przewozów, 

dlatego też  informuję że Zarząd Powiatu na bieżąco  analizuje możliwości wdrożenia takiego 

rozwiązania. Szacujemy, że koszt integracji powiatowych linii autobusowych z jedną z wyżej 

wymienionych platform wyniósłby około 12 000 zł rocznie. Poza zabezpieczeniem 

odpowiednich środków finansowych w budżecie, realizacja tego zadania będzie wymagała 

dużych nakładów pracy zarówno ze strony Organizatora, jak i Operatorów. Dołożymy 

wszelkich starań, aby wdrożenie było możliwe jeszcze w 2025 roku. Należy jednak 

podkreślić, iż ze względu na czynniki niezależne od Organizatora, na obecnym etapie nie 

jesteśmy w stanie określić dokładnego terminu wdrożenia wspomnianych aplikacji. 
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